

ARTICLE XVIII

Entry into Force

1. This agreement will come into force provisionally after approval by the General Assembly of the United Nations and the Plenipotentiary Telecommunications Conference at Atlantic City in 1947.

2. Subject to the aforementioned approvals, the agreement will formally enter into force at the same time as the International Telecommunication Convention concluded at Atlantic City in 1947 or at some earlier date as may be arranged for by a decision of the Union.

Lake Success, August 1947.

WALTER KOTSCHNIG

SIR HAROLD SHOOBERT

Chairman of the Negotiating Committee of the International Telecommunications Union.

Acting Chairman of the Committee of the Economic and Social Council on Negotiations with Specialized Agencies.

ARTICLE XV

Service de télécommunication des Nations Unies

1. L'Union reconnaît qu'il est important pour l'Organisation des Nations Unies de maintenir des services de télécommunication qui soient accessibles à tous les Membres de l'Union dans la mesure du possible.
2. L'Organisation des Nations Unies s'engage à exploiter les services de télécommunication qui dépendent de son fonctionnement aux termes de la Convention internationale des télécommunications et du Règlement annexé à cette Convention.
3. Les modalités prévues d'application de cet article feront l'objet d'arrangements distincts.

ARTICLE XVI

Résolution de l'accord

1. Le Secrétaire général des Nations Unies et l'autorité compétente de l'Union auront conjointement les attributions complémentaires qui paraîtront souhaitables pour l'application du présent accord.

ARTICLE XVII

Révision

1. Cet accord sera sujet à révision par entente entre les Nations Unies et l'Union internationale des télécommunications.